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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego z dnia 28 listopada 2024 r. (data wpływu 
do UMZ 3.12.2024 r.), poruszającą kwestię zmiany taryfy opłat za korzystanie ze środków 
lokalnego transportu zbiorowego w Łodzi, w ramach której, z dniem 1 stycznia 2025 r., 
przestają obowiązywać wydłużenia czasów przejazdu biletów 20 i 40 minutowych, 
w załączeniu przekazuję odpowiedź kierownika Miejskich Usług Komunikacyjnych w Zgierzu. 
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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego z dnia 28 listopada 2024 r. (data wpływu 
do UMZ 3.12.2024 r.), poruszającą kwestię zmiany taryfy opłat za korzystanie ze środków 
lokalnego transportu zbiorowego w Łodzi, w ramach której, z dniem 1 stycznia 2025 r., 
przestają obowiązywać wydłużenia czasów przejazdu biletów 20 i 40 minutowych, co może 
skutkować koniecznością skasowania kolejnego biletu na trasie Zgierz/Plac Kilińskiego -
Piotrkowska/Centrum, informuję w przedmiocie sprawy; 

Zgodnie z zapisami Porozumienia Międzygminnego z dnia 24 listopada 2021 r., 
w sprawie międzygminnej komunikacji tramwajowej, na linii tramwajowej objętej 
Porozumieniem obowiązują opłaty za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego w 
Łodzi zgodnie z aktualnie obowiązującą taryfą . 

Miejskie Usługi Komunikacyjne w Zgierzu wystąpiły do Zarządu Dróg i Transportu 
w Łodzi - organizatora linii tramwajowej nr 45 o analizę zaproponowanego w treści 
interpelacji wniosku, dotyczącego obowiązywania biletu zgierskiego, jako równoprawnego 

z biletem łódzkim na odcinku od PI. Kilińskiego do przystanku Chełmy. 

W chwili obecnej oczekujemy na stanowisko organizatora, niezbędne w celu 
przeprowadzenia analizy i dalszych rozmów. 


